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 БЕОГРАД - Председник ИО СНС Дарко Глишић каже да ће се тек за годину, две, пет
или десет година видети колико је велики успех направљен потписивањем економског
споразума у Вашингтону.

  

Он је за ТВ Пинк рекао да се ствари боље сагледају са временске дистанце и да ће тако
бити и са споразумом који је председник Србије Александар Вучић потписао у
Вашингтону.

  

"У традицији Срба је да се на коњу враћају они који ураде нешто добро за своју државу.
На коњу је наша делегација требало да се врати, као велики победници", нагласио је он.

  

Наводи да можда у овом тренутку тај успех не може да се сагледа и да је потребна
временска дистанца да се боље сагледају ствари.
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"Има народна изрека 'одмакни се да би боље видео'. Морамо временски мало да се
одмакнемо од ових догађаја који су били почетком септембра у Вашингтону, па ћемо за
годину, две, пет или десет схватити колико је велико то што је Вучић урадио", закључио
је он.

  

(Танјуг)

  

 2 / 2


